
Valberedningen förslag till MIK Fotboll årsmöte 25 mars 2021. 
 

1. Ordförande Martin Wahlström (P08, P13) 1år 
2. Ledamot, Helene Rånlund (Junior herr) 1 år 
3. Ledamot, Petter Brolin (Junior herr) 1 år  
4. Ledamot, Mia Starenius (F08,F10,F12) Vald till 2022 
5. Ledamot, Robert Cassel, (inga aktiva barn i MIK) Vald till 2022 
6. Ledamot, Thomas Edlind (inga aktiva barn i MIK) 1 år 
7. Ledamot, Klas Fältström (inga aktiva barn i MIK) 1 år 
8. Ledamot, Therése Schibler (F13, P11) 2 år 
9. Ledamot, Hanne Jalali (spelare Damlaget) 2 år 
10. Ledamot, Oskar Norrman (P10) 2 år 

 
Adjungerad: 
Jaffar Mohammed Ritha, Föreningskonsulent 
 
Valberedningen: 
Ordförande. Erik Lindeberg 
Ledamot, Mats Falck 
Ledamot, Annika Ebersjö 
 
Revisor: Sven Eriksson 
Suppleant: Eva Eriksson 
 
Nya ledamöter på förslag för styrelsen 

Jag heter Hanne Jalali, jobbar på en skola som fritidspedagog samtidigt som jag studerar till 
grundskolelärare F-3. Jag spelar i MIK Dam och gjort det sedan säsongen 2018. Innan flytten 
till MIK, var jag ledare för två flicklag i min förra förening och ett av lagen var jag 
huvudtränare för i 5 år.  

Visionen för Mälarhöjden IK är att få en röd tråd genom föreningen och att föreningen ska 
bli ännu mer sammansvetsad. Att fler samarbeten mellan de olika lagen och årskullarna sker 
och att vi bibehåller våra barn och ungdomsspelare. För mig är det viktigt att barn och 
ungdomar får en trygg miljö där de får utmaningar, men även att Mälarhöjdens IP och 
fotbollen blir ett ställe där man får en paus från alla krav som ställs under vardagen. 

Therése Schibler, är jurist och arbetar som Legal Business Partner på If Skadeförsäkring AB. 
Mitt engagemang i MIK startade när min dotter började spela i F13 för lite drygt ett år sedan. 
Jag började då som tränare och den som sköter administrationen för F13. Sedan tidigare 
spelar även min son i P11 där också min man är tränare. Som barn tävlingssimmade jag och 
spelade fotboll men slutade i tonåren. Genom olika körer jag sjungit i, har jag varit aktiv som 
medlem eller styrelseledamot i ideella föreningar sedan 1996.  
 
Idrott, motion och lagkänsla anser jag är väldigt viktigt för våra barn och ungdomar. Genom 
en väl fungerande förening kan vi hjälpa våra tränare att fokusera på det allra viktigaste: 
barnen och ungdomarna. 



 
Oskar Norrman, arbetar som försäljningschef på ChyronHego (marknadsledande inom TV-
grafik och Fotbollsstatistik i realtid) och har de senaste 20 åren haft en mängd olika roller 
inom Sport- och Media-branschen där han bl.a arbetat med teknisk utveckling, design och 
försäljning till kunder inom LIVE-produktion och professionella fotbollsligor. 
Oskar spelade själv fotboll i BP som ung men slutade som 16-åring för att sedan göra 
comeback som 30-åring i en nystartad förening i Div 7. Oskar har en dotter som tidigare 
spelat i F06 och en son som spelar i P10, där Oskar är tränare och allmän pådrivare. 

 
"MIK sitter i en unik position att göra skillnad för tusentals barn, i sydvästra Stockholm, som 
vill bygga en bra grund för ett liv fullt av glädje, laganda, kamratskap och fotboll! 
Jag är övertygad om att MIK kan vara ett bra alternativ för fortsatt spel under hela barn och 
ungdomsåren, oavsett vilken ambitionsnivå spelarna har. För att lyckas med detta tror jag 
dock att vi behöver växa vår kritiska massa och detta vill jag gärna bidra till genom att bygga 
långsiktiga samarbeten med både lokala företag och grannföreningar." 

 


